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kuryr 6. ledna 2024

Dr. McCullough: „Přeočkování“ dětí je pravděpodobně
zodpovědné za nárůst autismu a transgenderismu

infokuryr.cz/n/2024/01/06/dr-mccullough-preockovani-deti-je-pravdepodobne-zodpovedne-za-narust-autismu-a-
transgenderismu

Renomovaný kardiolog v rozsáhlém projevu zdokumentoval
zločiny „biofarmaceutického komplexu“, včetně „raketového“
nárůstu „úmrtnosti ze všech příčin“ po celém světě, který
pokračuje i o dva roky později.

(LifeSiteNews) – Dr. Peter McCullough, významný kardiolog a
prominentní kritik zdravotnického zařízení COVID, přednesl svým
kolegům obsáhlou a dobře zdokumentovanou přednášku o zločinech
„biofarmaceutického komplexu“, původu viru SARS-CoV-2, příčinách
onemocnění. statisíce úmrtí na COVID „vakcínu“ a jak studie nyní
ukazují souvislost mezi „přeočkováním“ dětí, vysokou mírou autismu a
lidmi podstupujícími transgenderovou operaci.

McCullough, který tvrdil, že nikdo na světě nemá v otázce COVID-19
větší autoritu než on, poskytl podrobnou analýzu několika vědeckých
studií a datových zpráv (mnoho z nich je propojeno níže), které
prokazují záměrné potlačování účinné včasné léčby. virové vládní
důkazy, že je nejlepší způsob, jak se připravit na předpokládanou další
pandemii (nosní spreje) a jak děti, které se nechají očkovat „přirozeně
a bez vakcín“, mají lepší celkové zdravotní výsledky, „na základě
současných analýz“.

Ve svém projevu na výročním zasedání Americké asociace lékařů a
chirurgů 27. října se epidemiolog a internista nejprve zaměřil na
nepřirozený původ viru SARS-CoV-2 a následné zastírání s odkazem
na zprávu výboru Sněmovny reprezentantů USA nazvané Blízký původ
zatajování : Zlehčovali ‘Bethesda Boys’ únik z laboratoře ?

https://www.infokuryr.cz/n/2024/01/06/dr-mccullough-preockovani-deti-je-pravdepodobne-zodpovedne-za-narust-autismu-a-transgenderismu/
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Předsedá Dr. Brad Wenstrup (R-OH) zdokumentoval výběrový
podvýbor pro pandemii koronaviru, jak Dr. Anthony Fauci, Francis
Collins a další se podvodně pokusili „vyvrátit“ „teorii úniku z laboratoře“
viru zveřejněním článku v březnu 2020, který byl založen na „fatálně
chybné vědě“. Zpráva s názvem „ Proximální původ SARS-CoV-2 “
navrhla dokázat, „že SARS-CoV-2 není laboratorní konstrukt nebo
záměrně upravený virus“.

McCullough však zdůraznil, že Ralph Baric z University of North
Carolina (UNC) oznámil ve dvou publikacích v Nature Medicine v
letech 2015 a 2016, že jeho univerzita, EcoHealth Alliance a čínská
vláda spoluvytvořily SARS-CoV-2.

“V literatuře z let 2015 a 2016 je zaznamenáno, že vytvořili chimérický
virus, který kombinuje netopýří a lidské koronaviry a jasně ukázal, že
může infikovat a napadnout humanizované respirační epiteliální buňky
na myším modelu,” řekl. Skutečnost, že SARS-CoV-2 byl vytvořen v
laboratoři, je citována ve zprávách!

Je to dokonce zřejmé, když se podíváte na název článku: „ WIV1-CoV
podobný SARS je připraven pro lidský výskyt ,“ řekl. “Vytvořili ji a byla
připravena napadnout lidskou populaci, jakmile byla propuštěna nebo
opustila laboratoř.” Papíry jsou jasné.”

Proto je více než zřejmé, že „Anthony Fauci, klíčová postava v této
záležitosti… zorganizoval zastírání toho, že virus SARS-CoV-2 vyvinuli
američtí a čínští vědci v laboratoři v čínském Wuhanu,“ prohlásil
McCullough. „Fauci zorganizoval kádr vědců a dalších vládních
úředníků, aby tři roky lhali Spojeným státům a světu a tvrdili, že virus
pochází z přírody. Konspiroval, aby zakryl globální zdravotní hrozbu.”

Virus COVID-19 byl vytvořen stejným biofarmaceutickým
komplexem, aby byl „smrtící pro lidské tělo“ a vakcína byla
kódována pro spike protein
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Navíc, když byl virus vytvořen v laboratoři, „genetický kód spike
proteinu byl záměrně zpracován tak, aby byl tento spike protein
invazivní a smrtelný pro lidské tělo“. McCullough prozradil.

A dokumenty ukazují, že výrobce „vakcín“ založený na genu Moderna
„měl kód pro spike protein roky před pandemií“, včetně „dohody o
transferu materiálu“ s Baric a UNC. A než se stal generálním ředitelem
společnosti Moderna, byl Stéphane Bancel generálním ředitelem
společnosti BioMérieux, která také vybudovala laboratorní zařízení
biologické bezpečnosti ve Wuhanu pro Číňany.

“Takže laboratoř, která vyvinula virus, a muž a společnost, která
vyvinula první vakcínu se Spojenými státy, všichni spolupracují,”
zdůraznil McCullough. „Jde o biofarmaceutický komplex. Tohle je
vlastně zločin.”

„A lidé jsou ohromeni touto ohromující realitou, že se může vyvinout
virus, který nakonec infikuje celý svět a způsobí, že lidé onemocní. A
že vakcína kóduje smrtící část viru, spike protein,“ řekl. A dále, „že
bychom ve skutečnosti vytvořili genetický kód pro smrtící část viru a
pak tento genetický kód vpravili do lidského těla [k produkci spike
proteinu]. Tato myšlenka by měla znepokojovat každého.”

Dosud se odhaduje, že jen v USA zemřelo na vakcínu 636 000 a
tento trend je stoupající

McCullough připomněl, že v srpnu 2020 byl osamělým hlasem, který bil
na poplach o „velkém riziku vývoje vakcíny COVID-19“, a že o deset
měsíců později skupina 57 autorů ze 17 zemí ze všech vlád, kteří
injekce, požadoval odpovědi na obavy o bezpečnost: „Každý lékař,
který respektuje sám sebe, měl tyto vakcíny od začátku důrazně
zpochybnit. Na základě těchto úvah by žádná lékařská fakulta nebo
akademické lékařské centrum nikdy nemělo předpokládat, že tyto
vakcíny jsou bezpečné.“
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“A pamatujte, že vždy diskutujeme o bezpečnosti před účinností,”
zdůraznil. „Předpoklad, že [injekce] jsou bezpečné, a pak ještě slabší
předpoklad, že budou fungovat, byl směšný.“ Tento nepodložený
předpoklad navíc vyslovil každý děkan každé jednotlivé lékařské fakulty
ve Spojených státech. Styď se. Měli by se stydět za to, že nemají
vhled, odvahu a intelektuální sílu zpochybnit celé toto úsilí.”

Od začátku zavedení vakcíny byla bezpečnostní revize katastrofou,“
řekl McCullough, který je autorem 691 článků ve vědeckých
časopisech, což z něj dělá nejvíce publikovanou osobu ve svém oboru
v historii.

„Od dubna 2021 byly zprávy o poškození vakcínou v systému hlášení
nežádoucích příhod vakcín (VAERS), sponzorovaném americkými
středisky pro kontrolu a prevenci nemocí, „za Richterovou stupnicí,“
uvedl s odkazem na tehdejší dokument, který informoval tento rok
vykazuje enormní vrcholy poškození vakcínami.

Poukázal na to, že jen v USA došlo k 18 188 úmrtím v důsledku injekcí,
jak je dobrovolně hlášeno ve VAERS, a zdůraznil, že se jedná o hrubě
podhodnocenou zprávu, v souladu s prohlášením Dr. David Wiseman
citoval, že poradní výbor FDA akceptoval podhodnocený faktor 35, “což
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znamená, že skutečný počet Američanů, kteří pravděpodobně zemřeli
po užití jedné z těchto vakcín, je více než 636 000… za poslední tři
roky.”

I tento odhad lze považovat za výrazně konzervativní, protože studie z
roku 2010 zadaná Harvardským ministerstvem zdravotnictví a
sociálních služeb (HHS) zjistila, že „méně než 1 % nežádoucích reakcí
vakcíny“ je hlášeno VAERS a výrobce vakcín Connaught Laboratories
vypočítal v důvěrné studii, že došlo k „nejméně padesátinásobnému
podhodnocení nežádoucích účinků“.

„Slyšeli jsme přednášky pojednávající o potratech, o ‚mrtvých
mozkech‘, o eutanazii starých lidí. Kde je obava z toho, že 636 000
Američanů umírá po očkování? “Vidíte, že lékařům chybí uznání a že
problém zamlžují.”

„Šarže nejsou stejné“, kolísání koncentrace mRNA,
kontaminovaná DNA, kontaminace bez kontrol za vážnými
zraněními

S odkazem na práci Maxe Schmelinga a spoluautorů z března 2023
McCullough zopakoval, že „šarže nejsou stejné“ a ukázal, že naštěstí
asi 30 % šarží nemá prakticky „žádné vedlejší účinky, dokonce ani
bolavou ruku“. zatímco další dvě třetiny způsobují mírné vedlejší účinky
a u 4,2 % je „míra vedlejších účinků poměrně vysoká“.

Důvodem je mimo jiné to, že některé lahvičky obsahují nadměrnou
koncentraci agregátů mRNA, včetně lipidových nanočástic, zatímco
jiné studie nalezly v látce kontaminovanou DNA. Třetí možností jsou
jednoduše nečistoty v produktech, pro které Japonci “poslali zpět
miliony lahviček”, i když je “Američané neposlali zpět,” řekl.

“Pfizer říká, že provádějí 40 kontrol pro každou lahvičku, ale neposkytli
jedinou kontrolní zprávu,” řekl odborník na veřejné zdraví. „Moderna
ani neříká, že to kontrolují. FDA řekl, že nikdy nekontroloval
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lahvičky. Celá věc se táhne už tři roky. Kde jsou FDA, dodavatelé a
další, kteří ověřují kvalitu, čistotu a bezpečnost? Kontrolujeme Tylenol,
proboha [a nemáme] žádné kontroly vakcín proti Covid-19, které jsou
masově podávány Američanům?

Smrtelná nebezpečí přetrvávají nejméně dva roky po injekci. Více
než 3 400 recenzovaných článků o poškozeních, postiženích a
úmrtích způsobených očkováním

Vzhledem k takovým selháním dohledu jsou „zprávy o vakcínách každý
den špatné,“ pokračoval McCullough. „Od té doby, co přišli na trh,
nepřišla jediná dobrá zpráva. Čtyři hlavní oblasti, ve kterých bylo
prokázáno, že tyto vakcíny poškozují tělo, jsou kardiovaskulární,
neurologické, hematologické a imunologické, přičemž rakovina zatím
není prokázána, ale je na obzoru.

Pro ilustraci tohoto bodu se kardiolog dotkl zdravotní újmy, kterou
utrpěla řada osobností veřejného života, včetně bývalého trenéra
Tampa Bay Buccaneers Bruce Ariana (zánět myokardu), manželky
Justina Biebera (krevní sraženiny v mozku), Jamieho Foxe (mrtvice) ,
Kirk Herbstreit (mnohočetné krevní sraženiny) a Megyn Kelly
(autoimunitní problémy).

Ve skutečnosti „máme více než 3 400 recenzovaných dokumentů o
poškozeních, postiženích a úmrtích způsobených vakcínami. Literatura
je jich plná a vydávání těchto děl je silně zaujaté . Je velmi obtížné
publikovat článek o vedlejších účincích vakcín. Velmi obtížné. A přesto
je jich stále 3400,“ řekl.

Tyto dokumenty zahrnují jeden z Harvardu, který zkoumal děti
hospitalizované s myokarditidou způsobenou vakcínou COVID. „Žádná
vakcína by neměla vést k tomu, že americké děti skončí v nemocnici s
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myokarditidou. To je špatně.“ A vzhledem k extrémně nízkému riziku,
které mají mladí lidé v souvislosti s virem COVID-19, mohou být
vystaveni pouze rizikům bez skutečného přínosu.

Další studie Jessicy Rose a McCullougha zjistila, že pravděpodobnost
rozvoje myokarditidy se zvyšuje s každou další injekcí.

Také: „Pokud se někdo řídí pokyny vlády USA, CDC a FDA, dostal již
devátý výstřel. Devátý!“ řekl. A “tyto vakcíny jsou podávány bez jakékoli
opatrnosti ohledně poškození lidského těla.” Jiná studie z Yale však
ukazuje, že u 80 % pacientů se poškození srdce nenapraví.

Kardiolog, který poskytl důkazy o těchto škodách, poznamenal, že tyto
injekce měly být staženy z trhu, jakmile byl v roce 2021 potvrzen jediný
smrtelný případ myokarditidy.
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Blíže k zdokumentování incidentu zahrnujícího „dokonale zdravého“
22letého mladého muže, který zemřel pět dní po injekci Pfizeru,
McCullough vysvětlil, že zemřel sedm hodin po příjezdu do
nemocnice. Přes všechna resuscitační opatření má zánětem zničené
srdce, převodní systém je pryč, všechno je pryč. Už ho nemůžeš
zachránit. Kvůli této injekci už nemocnice nemůže zachránit 22letého
mladého muže.“

Dvě další pitevní zprávy o dospívajících chlapcích, kteří zemřeli ve
spánku, zkoumali odborníci z prestižních amerických univerzit a dospěli
k závěru, že tito dospívající chlapci zemřeli na „myokarditidu
způsobenou vakcínou Pfizer Covid-19“.

Další příklady, včetně 44letého pastora jménem Andrew Dunnigan,
který zemřel ve spánku, a smutného příběhu basketbalového hráče
Oscara Cabrery Adamese, ukazují, že poškození srdce injekcemi trvá
nejméně dva roky. V tiskové zprávě se uvádí, že Dunnigan „zemřel
přirozenou smrtí“, posteskl si McCullough. “Víte, že tento termín
“zemřel přirozenou smrtí” byl rozšířen na pětileté a sedmileté děti?”

„Neexistuje žádné jiné vysvětlení velkého počtu náhlých úmrtí, které
vidíme po celém světě. Celková úmrtnost prudce roste. Jiné vysvětlení
neexistuje. To je jasné. Vakcína Covid-19 je zodpovědná za vysokou
úmrtnost,“ řekl.

McCullough vysvětlil velkou studii z Číny, která zjistila „čtyřnásobně
zvýšený výskyt arteriální a žilní embolie v retinálních cévách v zadní
části oka,“ řekl McCullough: „Lidé, kteří dávají injekci, jsou
protrombotičtí. V naší praxi vidíme lidi, kteří k nám přicházejí s krevními
sraženinami dva roky po pořízení těchto záběrů.“

„Po provedení pitevní studie, která zjistila, že 74 % případů jasně
naznačovalo, že vakcína přispěla ke smrti nebo ji způsobila,“ stáhl
časopis Lancet studii ze serveru po stažení záznamu,“ vzpomíná. A
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přesto: „Formulář souhlasu [pro vakcínu] nikoho nevaruje, že může
zemřít na smrtelné srdeční onemocnění… nebo na smrtelnou krevní
sraženinu. Nejste si jisti. A je vaší odpovědností mluvit s každým svým
pacientem, svými kolegy a ostatními.

Souvislosti mezi „přeočkováním“ dětí, nárůstem autismu a
transgender nemocí

McCullough dále řekl, že se hromadí důkazy o tom, že obrovský nárůst
očkování v dětství vedl k dramatickému nárůstu míry autismu, což zase
může vysvětlovat nárůst transgenderismu, protože ti, kteří volí takové
škodlivé způsoby léčby, jsou náchylnější k této poruše. .

“Víme, že došlo ke zrychlení očkovacího plánu, aniž bychom věnovali
pozornost bezpečnosti kombinovaných přípravků,” vysvětlil a citoval
několik zpráv na podporu. “A nyní máme velmi dobrá data ze studie,
která ukazuje, že jakmile se dostaneme k několika vakcínám v
kombinaci, míra autismu ve Spojených státech začne stoupat.”

I když přesnou příčinu autismu je stále obtížné určit, epidemiolog
poznamenal, že v době, kdy byl dítě, byla tato míra 1 z 10 000 a nyní je
to 1 z 36. „Největší změnou, ke které došlo v imunitním systému, je
nadměrné očkování naše děti. Když jsem se narodil, bylo tam pět
očkování. Dnes dítě čelí 180 očkování.

McCullough navíc citoval pět studií, které ukazují, že „přirozený životní
styl bez očkování v dětství“ vede k „lepším výsledkům“, včetně „nižší
míry astmatu, alergické dermatitidy, poruchy pozornosti, Aspergerova
syndromu a autismu“.

Proto je „bezpečnější nenechat se očkovat na základě aktuální
analýzy“.



10/10

„Vzhledem k fenoménu LGBT a exponenciálně rostoucí míře autismu
je důležité, že vysoké procento lidí, kteří podstoupí transgenderovou
operaci, je náchylné k autismu,“ což podporuje několik studií.

A další studie ukazují, že „transgender programy zvyšují zátěž péče o
duševní zdraví. Nesnižují to. Zvyšují je,“ vysvětlil.

McCullough s odvoláním na jinou publikaci v Journal of the American
Medical Association (JAMA) shrnul, že takzvaná transgender medicína
„zvyšuje úmrtnost na vraždy, sebevraždy a další příčiny“.

„Transgenderová medicína je špatná medicína. Směřovat. A mělo by to
být všude zakázáno. Neměli bychom mít ani zákaz, protože žádný
etický lékař by nepraktikoval špatnou medicínu,“ řekl.

Stručně řečeno: „Máme dvojitou epidemii autismu a souvisejícího
transgenderismu. Naprostá většina dětí, které dobrovolně změní
pohlaví, má autismus nebo poruchu autistického spektra. “Musíte
uznat, že jsou vykořisťováni a indoktrinováni,” uzavřel.
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